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-vijećnicama i vijećnicima Gradskog vijeća-

Predmet: IZVJEŠTAJ O RADU GRADONAČELNIKA 

Poštovane vijećnice, poštovani vijećnici Gradskog vijeća Grada Delnica, odredbom članka 62.

Statuta Grada Delnica (SN PGŽ 28/09) (SN PGŽ 41/09) (SN PGŽ 11/13) (SN PGŽ 20/13-

pročišćeni  tekst) (SN PGŽ 6/15), (SN GD 1/18)     (SN GD 3/18)   (SN GD 3/18 – Pročišćeni

tekst) (SN  GD  9/18) propisana  je  obveza  da  Gradonačelnik  dva  puta  godišnje  podnosi

izvješće o svom radu, i to do 31. ožujka tekuće godine za razdoblje srpanj-prosinac prethodne

godine, i do 15. rujna, za razdoblje siječanj-lipanj tekuće godine.

Slijedom navedenog, podnosim Vam izvješće o najvažnijim aktivnostima i pitanjima kojima

sam se bavio u izvještajnom razdoblju od 01. srpnja do 31. prosinca 2018. godine.

1. Izvještajno  razdoblje  započelo  je  s  vrlo  intenzivnim  zadacima  koordinacije  i

organizacije aktivnosti ako sanacije i uređenja Lovačke ulice. Kao što ste upoznati, taj

kapitalni  project  smo  prijavili  na  natječaj  Agencie  za  plaćanje  u  poljoprivredi

Ministarstva poljoprivrede-Mjera 7.2.2, na kojem smo uspješo prošli.

Ukupna vrijednost  radova iznoslila  je  2,7 milijuna  kuna,  a  obuhvaćali  su troškove

izgradnje fekalne i oborinske odvodnje, javne rasvjete, uređenja nogostupa sa zelenim

pojasom, uređenje vozne plohe te uslugu nadzora.  Završetak zahvata obilježen je i

spajanjem Lovačke ulice s Ulicom Kuti, Ulicom Vidikovac i Ulicim Doli.
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Nalon provedenog javnog natječaja  najpovoljniji  izvođač radova je  bilo TD Goran

graditeljstvo d.o.o. iz Delnica.

Rok završetka radova je bio 70 dana koji je uz manja odstupanja poštivan, a za razliku

dana izvođač će platiti ugovorene penale-cca 70-tak tisuća kuna.

Krajem  posljednjeg  tjedna  veljače  od  strane  ovlaštenih  predstavnika  Agencije  je

izvršen  terenski  nadzor,  pripremljana  su  i  sva  pismena  pojašnjenja  i  obrazložanja

radova, a kao prethodni uvjet konačne isplate odobrenih sredstava.

Ovim radovima još smo korak bliže izgradnje cjelovitog sustava upravljanja fekalnim i

oborinskim vodama na području naselja Delnica te predstoji još uređenje dijela naselja

Grabanj, Vučnik i Ploškovo! 

2. Paralelno  s  aktivnostima  na  uređenju  Lovačke  ulice  započeli  su  i  radovi  uređenja

mrtvačnice u Delnicama i to:

- Uređenje fasade

- Izmjena dotrajale stolarije, te

- Uređenje interijera ispraćajnih dvorana i pratećih prostorija;

Ugovorena vrijednost radova, bez PDV-a, je iznosila 143.682,00 kn, a radove je, kao

najpovoljiji izvođač, izvodila graditeljska radnja Branka Jotića iz Prezida.

Ugovoreni rok izvođenja radova je bio 30 dana koji je u cijelosti ispoštovan.

Radovi su financirani iz ostavštine pokojnog gospodina Franje Polića kojem je u znak

zahvale postavljena i prigodna tabla na ulaznom platou groblja.

3. U  izvještajnom  razdoblju  završeni  su  i  građevinsko-obrtnički  radovi  na

Interpretacijskom  centru-I  faza  u  Crnom  Lugu.  Želeći  promovirati  crnoluški  kraj,

njegovu povijest, kulturu, tradicionalne obrte i način života crnoluškog čovjeka, projekt

smo kandidirali  na natječaje  Monistarstva  kulture  i  Primorsko-goranske županije  te

smo uz naš udio osigurali dodatnih cca 700.000,00 kuna. Tim projektom se naslanjamo

na projekt Nacionalnog parka Risnjak koji će u svom edukacijskom centru promovirati

floru i faunu Nacionalnog parka što će sve skupa činiti  jednu smislenu i atraktivnu

cjelinu za sve goste, posjetitelje parka, domaće stanovništvo ali i šire. Naravno, slijedi i

opramanje  prostora  za  što  smo na  novom natječaju  Ministarstva  kulture  dobili  cca

230.000,00 kuna, a pratit ćemo i druge natječaje kako bi osigurali preostala potrebna

sredstva. Procjenjena vrijednost potrebnog ulaganja u opremanje je oko 700.000,00 kn.

      Radove je izvodila građevinska tvrtka Kirasić d.o.o.iz Ogulina, a obuhvaćali su
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      uređenje krovišta, termo fasade, izmjene stolarije, uređenje unutarnjih prostorija,

      centralnog grijanja te uređenje okoliša.

 

4. U izvještajnom razdoblju smo dovršili i projekt izgradnje tri platforme s opremom za e-

punionice za bicikle, i to u Delnicama na Trgu goranskih šumara i drvara, U Crnom

Lugu kod budućeg Interpretacijskog centra i u Brodu na Kupi kod vatrogasnog doma. 

Sredstva  u  iznosu  od  196.900,00  kn  su  osigurana  temeljem  natječaja  Ministarstva

turizma, a ukupan trošak radova iznosio je 247.375,00 kn koji je pokrio Grad.

To je  svakako doprinos  u stvaranju  infrastrukturnih  uvjeta  za  sve popularniji  ciklo

turizam  budući  sve  veći  broj  gostiju,  naročito  stranih,  traži  taj  oblik  rekreacije  i

sadržaja.  

5. Ono što smo mogli učiniti, budući je prometnica u katastrofalnom stanju, na natječaj

Ministarstva  regionalnog  razvoja  i  fondova  europske  unije  prijavili  smo  projekt

sanacije  nerazvrstane  ceste  do  Razloga  te  po  toj  osnovi  povukli  800.000,00  kuna.

Planirana vrijednost radova iznosila je milijun kuna što znači da smo razliku osigurali

iz namjenskih sredstava proračuna.

Nakon detekcije najkritičnijih djelova dionice, cca 2,3 kilometra, provedeno je javno

nadmetanje  za  izbor  najpovoljnijg  izvođača  radova  na  kojem  je  kao  najpovoljnija

izabrana  ponuda TD Goran graditeljstvo d.o.o. iz Delnica. Radovi su završeni prije

zimskog perioda čime su stvoreni daleko bolji uvjeti prometovanja. Posebno kritična

dionica je od spoja ceste s državnom cestom prema Gerovu do Biljevine,  a rezultat

devastacije su vrlo žive aktivnosti Hrvatskih šuma na izvlačenju drvnih sortimenata s

desne strane dionice. Zbog navedenog, s Hrvatskim šumama je dogovoreno da će tu

dionici srediti i asfaltirati o svom trošku oni, što je ušlo u njihove poslovne aktivnosti

za 2019., pa očekujemo da će se taj dio srediti do ljeta.  Nastavno, nastavak radova

ćemo  prijaviti  i  na  županijski  natječaj  i  na  natječaj  Ministarstva  graditeljstva  i

prostornog uređenja nadajući se da ćemo na taj način sanirati veći dio prometnice.

6. U izvještajnom razdoblju su bili nastavljeni i dovršeni radovi i na dionici ceste Turke-

Zakrajc-Podgora-Požar-Kalić čija vrijednost je iznosila 282.308,25 kn. 50.000,00 kn

smo osigurali iz natječaja PGŽ-a, a ostatak smo osigurali iz namjenskih proračunskih

izvora.  Za  izvođača  radova,  nakon  provedenog postupka,  izabrano je  TD Iskopi  i
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transporti  Belobrajdić  d.o.o.  iz  Delnica.  Ovime  smo  produžili  asfaltirane  dionice,

posebno na najvećim usponima, čime smo dugoročno uštedjeli na tekućem godišnjem

održavanju, a vožnju učinili daleko ugodnijom i sigurnijom. Da je to bio dobar potez

govori  i  činjenica  da  se  na  tom  potezu  kupuje  sve  više  napuštenih  kuća  koje  se

pretvaraju u objekte za domor, što znači da je infrastruktura jedan od najvažnijih uvjeta

razvoja i ulaganja najrazličitijih oblika. 

7. Bez obzira na prijepore koje je izazvao moj potez u rješavanju „prekobrojne djece“

nakon završenog postupka upisa djece u vrtić i  jaslice za pedagošku godinu 2018.-

2019., koji je ujedno predstavljao i kršenje propisanog pedagoškog standarda, budući

roditelji  nisu pristali  na izmještanje  djela djece u prostore O. Š. F. K. Frankopan u

Brodu na Kupi,  kao i  u prostore Srednje škole Delnice,  uz konzultacije  s  resornim

ministarstvom i njihovu suglasnost, višak djece je rješen na način da su raspodjeljena

po skupinama, uz načelnu pretpostavku da zbog uobičajenih bolesti i drugih razloga

nedolaska u vrtić, ukupan broj djece na dnevnoj bazi, u pravilu, nikada neće premašiti

propisani standard. Dio najmlađih je rješen kroz smještaj  u obrtu Smješko Snješko.

Naravno da su u svemu tome najveću ulogu odigrale  odgojiteljice  koje su nosile  i

najveći teret,  na čemu im se i ovim putem neizmjerno zahvaljujem. Ovim potezom

pokazali smo da na prvom mjestu uvijek mora biti interes djece i njihovih roditelja te

da, katkada, kao iznimka, izuzetak upravo potvrđuje pravilo! No, to je svakako i znak

da  moramo  sustavno  razmišljati  i  djelovati  kako  bi  u  primjerenom  roku  stvorili

prostorne uvjete za prihvat i smještaj sve potencijalno prijavljene djece, na čemu se već

radi.  

8. Nastavno, 28. kolovoza, u Novom Mestu, održan je vrlo važan, prvi, sastanak na temu

PLOVNOG  REDA  NA  RIJECI  KUPI  od  ušća  s  Čabrankom  do  Kamanja  u

Karlovačkoj županiji.  Inicijator sastanka je bila Savska komisija-međunarodno tijelo

koje brine o rijeci Savi i rijekama u njenom slivu.

Na  sastanku  su  bili  nazočni  predstavnici  nadležnog  slovenskog  ministarstva,

predsjednik  Savske  komisije,  predsjednik  Gospodarske  komore  Novo  Mesto,

predstavnici  Občine  Fara  i  Grada  Kočevja,  predstavnici  Grada  Metlike,  načelnik
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Općine  Bosiljevo  i  moja  malenkost.  Predstavnici  Općine  Brod  Moravice  i  Grada

Vrbovskog su se ispričali pa sam ja zastupao i njihove interese.

Tema sastanka je bila kreiranje odluke o rekreacijskom i turističkom korištenju rijeke 

Kupe na način da se urede pitanja:

- Rekreacijskih i turističkih djelatnosti na rijeci

- Vrste rekreacijske i turističke infrastrukture

- Režim korištenja te infrastrukture

- Naknada za obavljanje djelatnosti na i uz rijeku

- Nadzor nad obavljanjem djelatnosti

- Kaznene odredbe,

odnosno da se odlukom definiraju mjesta za kupanje, ulazno izlazna mjesta za čamce,

prostori  za  postavljanje  šatora,  prostori  za  piknik,  dostupni  putovi,  parkirališta,

prostori za bicikle i vidikovci, plovni režim vezan uz najniži i najviši vodostaj radi

sigurnosti, zaštita okoliša, itd.!

Nakon  sublimiranih  komentara,  sugestija  i  prijedloga  trebale  bi  usljediti  daljnje

aktivnosti,  koje  se  očekuju.  Osobno sam mišljenja  da  je  to  jako  dobra  inicijativa,

možda malo i zakašnjela, no bolje ikad nego nikad, kako bi se uveo red na tom našem

biseru prirode i njena ljepota i posebnost sačuvali za budućnost, ali i omogućilo njeno

kontrolirano i održivo korištenje.                        

9. Jedno od strateških pitanja koje sam potencirao od doaska na dužnost gradonačelnika

još u prvom mandatu bilo je pitanje nužnosti izrade Master plana turizma Gorskog

kotara.  Ne  znam po  koji  put,  na  Koordinacij  načelnika  i  gradonačelnika,  koja  je

održana u Vrbovskom 26. srpnja 2018., raspravljalo se o nužnosti potrebe definiranja

sustavnog modela dugoročno održive turističke valorizacije Gorskog kotara. 

Gorski kotar, unatoč neupitnim turističkim potencijalima, u posljednjih 20-ak godina

stagnira u smislu turističke aktivnosti, infrastrukturnog uređenja i rješavanja ključnih

razvojnih izazova turističkog sektora. O tome svjedoči i činjenica da cijelo područje

Koordinacije ostvaruje niti 85.000 noćenja godišnje, te da je u proteklih 10 godina

zabilježena ispodprosječna stopa rasta noćenja od svega 2,4% prosječno godišnje. 

Povrh svega, nedavno izrađen Strateški plan razvoja turizma Kvarnera sa strateškim i

operativnim marketing planom za razdoblje 2016.-2020. nije posvetio potrebnu pažnju
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pronalasku  algoritma  ubrzane  turističke  regeneracije  Gorskog  kotara  kao  područja

koje je do sada u velikoj mjeri marginalizirano.

Temeljem  navedenog,  i  dalje  smatram  da  nam  je  na  klasterskoj  razini  potreban

operativni  master  plan koji  će definirati  projekte  za vanjske i  domaće poduzetnike

temeljem  poslovne  objektivizacije  atrakcija  i  tržišta,  s  jasnim  planom  upravljanja

turizmom na klasterskoj razini Gorskog kotara.  

Koordinacija  se  suglasila  da  jedino  zajedničkom  suradnjom  temeljenoj  na  realno

postavljenom planu razvoja turizma možemo ostvariti  željene ciljeve te je izražena

spremnost da će se u tom smislu udruženo strateški, ali i operativno surađivati.   

Koordinacija je suglasna da bez profesionalno definiranog plana razvoja turizma ne

možemo osigurati željeni ubrzan turistički razvoj, niti otvoriti prostor za realizaciju

toliko potrebnih investicija. Zbog svega navedenog je upućena zamolbu Ministarstvu

turizma  da  nam  izađe  u  susret,  prepozna  ovu  inicijativu  i  iskaže  bezrezervnu

spremnost na podršku ovoj inicijativi, bez koje sustavnog razvoja turizma u Gorskom

kotaru neće biti. Slijedom te moje inicijative održana su dva sastanka u Ministarstvu

turizma sa zainteresiranim dionicima, a rezultat toga je da će Ministarstvo turizma i

Hrvatska turistička zajednica financirati najveći dio troškova izrade plana, a da će svoj

suport  u  tome  dati  i  Primorsko-goranska  županija,  naravno,  i  općine  i  gradovi  s

područja  Gorskog kotara  koji  bi  za  taj  plan  trebali  osigurati  sredstva  u  jednakom

iznosu od cca 11.000,00 kuna. Potpisivanje sporazuma u tom smislu je obavljeno 12.

ožujka 2019. u Ravnoj Gori. 

 
10. Na  zahtjev  Udruge  gradova  Republike  Hrvatske,  izrađen  je  izvještaj  o  puvučenim

europskim sredstvima od 2014. godine, koji je dobra prilika da vijećnici, ali i građani,

vide da je Grad u tome bio vrlo aktivan, ali i uspješan! Ukupno je povučeno preko 8

milijuna kuna, odnosno po stanovniku preko 1.400,00 kuna što je apsolutni goranski

rekorda,  Grad  Čabar  je  povukao  280,00  kn  po  stanovniku,  ali  i  dobar  rezultat  na

državnoj razini. I ovom prilikom se dobro podsjetiti da je 2014., iz programa IPARD,

povučeno  2.077.367,19 kn za projekt Supilove ulice, 2018., iz mjere 7.1.1., za izradu

Strategije turizma Grada Delnica je povučeno 112.500,00 kn, također 2018., iz mjere

7.2.2. povučeno je 3.837.430,75 kn za uređenje Lovačke ulice, i na kraju, također u

2018., iz programa za zapošljavanje žena-zaželi, povučeno je 2.003.284,39 kuna. Kada

bi tome pridodali  nacionalne i regionalne izvore financiranja tada bi taj rezultat  bio

daleko uspješniji, no o tome drugom prilikom.
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11. U  izvještajnom  razdoblju  je  bio  i  proveden  natječaj  za  pomoć  poduzetništvu  na

području Grada nakon kojeg su odobrena sredstva koja su sigurno olakšala i pomogla

poslovanje aktualnim, ali i budućim poduzetnicima. Na operativnoj razini smo također

iskazali  razumijevanje  i  pomogli  pozitivnim  rješavanjem  tri  zahtjeva  za  smanjenje

odnosno  oslobađanje  od  plaćanja  komunalne  naknade,  i  na  taj  način  djelomično  i

privremeno, sukladno propisanim pravilima, olakšali  poduzetnicima u prevladavanju

trenutne poslovne situacije.

To je onaj mali dio koji može lokalna samouprava no bez konkretnih pomoći države pa

i županije, u smislu izjednačavanja konkurentnosti, neće doći do značajnijih investicija,

radnih mjesta i zapošljavanja!

Dakle,  kroz Mjeru 1.1 subvencionirali  smo nabavu i  ugradnju strojeva i  opreme te

unapređenje poslovnog prostora. Dodjeljeno je pet potpora u maksimalnom iznosu od

20.000,00 kuna.

Kroz  Mjeru 1.2.-  Poticaji  za  zapošljavanje  nezaposlenih  osoba,  sufinancirali  smo

troškove  neto  plaće  po  novozaposlenoj  osobi  na  neodređeno  vrijeme  u  iznosu  od

5.000,00 kn za pet poduzetnika, odnosno ukupno 25.000,00 kn.

I na kraju, kroz Mjeru 1.3-Program razvoja ženskog poduzetništva: Poticaji za ulaganja

u projekte ženskog poduzetništva kroz sufinanciranje  nabavke informatičke opreme,

uređenje poslovnog prostora, nabavu opreme ili sufinanciranje troškova čuvanja djece

ženama, podijelili smo ukupno 25.000,00 kuna petorici zainteresiranih pozuzetnikau.

12. Iako  tema  nije  rezultat  izravnih  aktivnosti  gradonačelnika  u  izvještajnom

razdoblju, no, kako može imati dalekosežne posljedice na poslovanje TD GSC d.o.o., a

time  i  na  naše  sudjelovanje  u  sufinanciranju  administrativnog  troška  sustava,  kao

županijski vijećnik i predstavnik Člana u Skupštini Društva, na županijskoj sjednici

Skupštine koja je održana u rujnu imao sam potrebu i obvezu reagirati na enormno

ulaganje u sustav zasnježenja na Platku, pa smatram važnim svoje stavove prezentirati i

u ovom izvješću. Na prijedlog sam reagirao na sljedeći način:

Uvodno sam citirao uvaženu članicu skupštine, gospođu Nereu Pulić koja je u svom

izlaganju konstatirala da studije potvrđuju da je projekt neisplativ! Nastavno, citirao
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sam uvaženog pročelnika, gospodina Ljudevita Krpana koji je odgovorio na stavove

gospođe Pulić na način da isplativost treba sagledati u širem kontekstu te da ona može

biti  financijska  i  ekonomska,  i  na  kraju,  citirao  sam  i  uvaženog  člana  Skupštine,

gospodina  Željka  Lambašu  koji  je  rekao:  Da  je  pojekt  isplativ  imali  bi  privatnog

investitora.

Svi diskutanti su govorili o ulaganju Županije, o značaju tog ulaganja za produljenje

skijaške sezone na Platku, no nitko nije govorio o činjenicama ulaganja koje će itekako

utjecati na troškove poslovanja GSC-a kada projekt saživi. Naime, radi se o enormnim

ulaganjima koja će se morati amortizirati,  jer to je naprosto bit i  obveza poslovanja

trgovačkog društva, no uz činjenicu da niti jedna komercijalna banka u Europi ne prati

takva  ulaganja  na nadmorskim visinama ispod 2000 metara,  jasno je  kakva će  biti

komercijalna sudbina tog projekta, i koliko će to ozbiljno opteretiti poslovanje Društva

koje je bremenito i bez te investicije, i bilo bi neodrživo bez znatne financijske potpore

Županije!

Skijalište  će producirati  enormne troškove koji  bi  se  trebali  pokrivati,  realno  je  za

očekivati  iz  cijene  karte,  a  ako  to  neće  biti  moguće  Grad  Delnice  sigurno  neće

sudjelovati u pokriću gubitka. Zamjenik župana, gospodin Boras Mandić je prizivao na

konsenzus u odlučivanju, no zbog navedenih razloga do njega nije došlo i ja nisam

podržao taj prijedlog, a kod izglasavanja Plana poslovanja Društva za 2019. sam iz

istog razloga bio suszdržan. Voda na Platku DA, za ugostiteljsko-smještajne potrebe,

no NE za zasnježenje i infrastrukturu s tim u svezi! 

13. Želeći i u stvarnom životu demonstrirati načelo jednakih uvjeta i dospupnosti svima

koji,  na nesreću,  trpe ograničenja,  na natječaju  Ministarstva  branitelja  smo povukli

sredstva  u  iznosu  od  40.000,00  kuna  za  izgradnju  prilazne  rampe  za  invalide  do

kupališta  na  Jezu  u  Gustom  Lazu.  Nastavno,  u  dogovoru  s  Hrvatskim  vodama

utanačani u uvjeti i opseg uređenja kupališne zone Pritiske i to na način da će Hrvatske

vode u sklopu godišnjeg programa održavanja urediti obalni pojas, a mi ćemo urediti

prostor za postavljanje kabine za presvlačenje, odmorišni plato te minimalni prostor

parkirališta s obzirom da se radi o infrastrukturi u vlašništvu ŽUC-a, a i geomorfološke

značajke prostora ne dozvoljavaju više.     

14. Nastavno,  u  izvještajnom  razdoblju  je  proveden  i  postupak  za  dodjelu  učeničkih,

studentskih  i  sportskih  stipendija  nakon  kojeg  su  potpisani  ugovori  za  dodjelu  53
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stipendije,  odnosno  26  učeničkih,  22  studentske  i  5  sportskih  stipendija,  vrijedni

ukupno 203.000,00 kuna.

15. U izvještajnom razdoblju  su  provedeni  hitni  i  opsežni  radovi  na  uređenju  krovišta

kuglane, koje je bilo dotrajalo, s dijelom fasade na jugoistočnoj strani i na taj način su

osigurani  uvjeti  za  kontinuirano  treniranje  i  sva  predstojeća  natjecanja  kuglaša.

Kompletne troškove sanacije je snosio Grad Delnice, a oni su iznosili  preko milijun

kuna.

16. Iako relativno  mali,  za  mještane  Crnog Luga vrlo  značajan  zahvat,  u  izvještajnom

razdoblju smo sanirali i nadstrešnicu ispred mrtvačnice.     

17. Pred  kraj  izvještajnog  razdoblja  sam  predstavljao  Grad  prilikom  posjeta  novoj

peletirnici,  RTS  d.o.o.,  u  Lučicama,  kojom  prilikom  smo  upoznati  s  dinamikom

izgradnje  i  planovima do otvaranja  i  početka proizvodnje  koja bi  trebala  početi  do

konca ovoga mjeseca. Bez obzira što se radi o stranom ulagaču uzimam si za pravo reći

da  sam  s  predstavnicima  bivših  vlasnika  nazočio  na  nekoliko  važnih  sastanaka  u

Ministarstvu  poljoprivrede  koji  su  konačno  rezultirali  da  su  Hrvatske  šume  dale

garanciju da će za proizvdnju osigurati potrebnu sirovinu, a što je bio jedan od glavnih

magneta za otkup svih udjela od strane sadašnjeg investitora i vlasnika. Dakle, radi se o

prostoru  od  95000  m2,  vrijednost  ulaganja  je  cca  85  milijuna  kuna,  godišnja

proizvodnja peleta je planirana od 80.000 tona i u tvornici bi trebalo biti zaposleno 30-

35 radnika.

18. U izvještajnom razdoblju su održane i četiri sjednice Gradskog vijeća, a teme

su Vam poznate pa ih neću ponavljati.

19. Prije kraja, želim naglasiti da je krajem studenoga i u prosincu, održana 6. Delnička
adventska bajka koja je privukla brojne posjetitelje, ukupno oko 7,5 tisuća, čime su
posebno  zadovoljstvo  iskazali  domaći  ugostitelji.  Navedenu  manifestaciju  2013.
godine,  kada  smo  počeli,  organizirano  je  posjetilo  svega  stotinjak  putnika,  a  njen
nastavak je potvrdio da se radi o projektu koji ima svoj sadržaj i koji uz dodatne napore
i zalaganje može prerasti u manifestaciju koja će biti prepoznata puno šire i koja će

10



donijeti dodatnu korist Gradu i njegovim turističkim djelatnicima! I ove godine smo
adventska  događanja  zaokružili  3.  Silvestarskom  utrkom  ulicama  najvišeg  grada
Hrvatske  koja  je  okupila  sedamdesetak  natjecateljica  i  natjecatelja  različitih  dobnih
skupina.

20. I na kraju, no ne i manje važno, u izvještajnom periodu su svakog ponedjeljka i petka
održavani radni kolegiji gradonačelnika, a svi zapisnici se nalaze na službenoj stranici
Grada.
Također,  osim u  srpnju  i  kolovozu,  svakog petka  je  održana  i  emisija  “Na kavi  s
gradonačelnikom” u kojoj  su građani  informirani  o  svim aktualnostima u Gradu,  a
razgovaralo se i o brojnim drugim temama. Također sam, u svom uredu, održao niz
sastanaka sa stanovnicima Grada po najrazličitijim temama i problemima.

Kao  dio  uobičajenih  aktivnosti,  a  kao  potpora  novim  stanovnicima  Grada,  u
izvještajnom  razdoblju  sam  posjetio  i  svu  novorođenu  djecu  kojom  prilikom  sam
roditeljima uručio skroman prigodni poklon.  

S poštovanjem,

GRADONAČELNIK

Ivica Knežević, dipl. iur. 
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